
Vraag nr. 181
van 20 mei 2005
van de heer LUK VAN NIEUWENHUYSEN

Vlabinvest – Stuurgroep

Sedert januari 2001 is de stuurgroep die de leidend 
ambtenaar van Vlabinvest bij de uitvoering van 
zijn taak begeleidt, niet meer samengesteld.

Op bladzijde 5 van het Activiteitenverslag 2004 van 
Vlabinvest lees ik dat men vragende partij is voor 
de hernieuwing van die stuurgroep.

Op 27 januari van dit jaar werd in een brief  van 
Vlabinvest aan de minister van Wonen en de minis-
ter voor de Vlaamse Rand een voorstel tot hernieu-
wing van de stuurgroep geformuleerd.

Welk gevolg heeft de minister hieraan gegeven?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan vice-minisfer-
president Vandenbroucke (vraag nr. 199) en 
aan minister Keulen (nr. 181).

Antwoord

Welk gevolg heeft de minister hieraan gegeven?

VLABINIVEST heeft me inderdaad een schrijven 
gericht met de vraag om de stuurgroep terug bijeen 
te roepen.

Destijds werd de stuurgroep niet verlengd gelet 
op de mogelijk nakende hervorming binnen Beter 
Bestuurlijk Beleid. Mede in dit kader alsook 
ingevolge de recente verklaring van de Vlaamse 
Regering van 18 mei 2 005 met betrekking tot de 
Vlaamse Rand, zal op korte termijn een stuurgroep 
opnieuw samengesteld worden.


